
JOHTO- JA TALOUSSÄÄNTÖ (JTS)

• Johto- ja taloussääntöä (JTS) ajatuksena esitettiin syksyllä 2020  

piirihallituksen kokouksessa. Asia tuli esille, koska piirin rekisteröinti 

yhdistysrekisteriin oli käynnistymässä. 

• Rekisteröintiä ja uusia yhdistyksen sääntöjä lähdettiin tekemään ja 

se saatiin valmiiksi keväällä 2022. JTS tuli mukaan uusiin sääntöihin, 

mutta ei valmistunut samalla.

• Valmista tuli kaudella 2022-2023.

• Piirikokous hyväksyi JTS2023 toukokuussa 2023 (6.5.2023).
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JOHTO- JA TALOUSSÄÄNTÖ (JTS)

Mitä varten JTS2023?

• Tarkoitus on myös selventää piirin 

hallituksen ja Piirineuvoston jäsenyyksiä 

ja eri rooleissa toimivien henkilöiden 

tehtäviä ja vastuita.

• Tarkoitus on helpottaa yhdistyksen 

taloushallintoon liittyviä käsitteitä, 

vastuita ja ylikautisia periaatteita. 

Ketä JTS2023 koskettaa?

• Kaikki piirin tehtäviin valittuja hallituksen 

ja Piirineuvoston jäseniä.

Miten JTS2023 käytetään?

• Noudattamalla JTS2023:ssa määriteltyjä 

asioita piirin hallinnossa ja päätöksissä.

Miten edetään kaudella 2023-2024?

• Käyttöönotto laajemmin piirissä.

• Saadaan kokemuksia JTS2023:n 

toimivuudesta ja palautetta eri tilanteista.

• Piirin hallitus valmistelee ja Piirineuvosto 

päättää saatujen kokemusten perusteella 

tarvittavista muutoksista.
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Millainen oli lohkarivuosi?
Sakari Heinonen, lpj. Alue 2 Lohko 1

• Faktaa kaudesta 2022 - 23
• alussa 6 klubia, 2 leoklubia, 108 Lions jäsentä. 
• lopussa: 6 klubia, 2 leoklubia, 108 Lions jäsentä 

• En asettanut suurempia tavoitteita itselleni enkä klubeille 
• Vuosikokous lohkon alueella oli riittävä haaste.

Mitä tehty: 
• Lähetetty muutama maili klubien pressoille ja sihteereille, joissa informoitu mm. strategiakeskustelusta, piirin tapahtumista ja etenkin vuosikokoustalkoista

• Kirjeistä ei tainnut tulla juurikaan palautetta

• Vierailtu kauden aikana lohkon jokaisen klubin kk-kokouksessa 
• Vastaanotto kokouksissa oli asiallinen

• Pidetty Lohkon presidenttien ja sihteerien tapaaminen verkkokokouksena
• aiheina  mm. LCI ja Vuosikokous

• Seurattu klubien raportteja MyLCI:ssä ja LCI:n lähettämiä ”The Club Health Assessment” -raportteja
• Ahkerampaa raportointia olisin toivonut klubeilta, raportit ovat kuitenkin tärkeä elonmerkki klubin toiminnasta

Onnistunutta
• Pressaristeily oli hyvä kauden avaus, yli puolet lohkon klubien pressoista oli mukana

Parannettavaa
• Itselle jäi epäselväksi mikä on ”työnjako” Piirin viestinnässä? DG, Jellona.info, toimikuntien pj:t jne.
• Lohkon yhteinen aktiviteetti? Tapiolan talviriehassa lohkosta kolme klubia
• Lohkon pressojen ja sihteerien Whatsapp –ryhmä?
• Omaa ”agendaa” klubivierailuihin pitää parantaa 


